Your Time to Shine

"Rejoice! Dream Chasers'
Christmas Party 2019"
Talent Show



「2019年度追夢同歡聖誕夜」

* 才藝秀大招募

Want to show your talent? Your time to SHINE at the "Rejoice! Dream Chasers' Christmas Party 2019" on 6 Dec 2019, where more than a thousand of audiences look forward to seeing your performance!

想一展才藝?於2019年12月6日舉辦的「2019年度追夢同歡聖誕夜」當晚有超過一千位觀眾期待著您的表演!

← Objectives 目的

Providing a performing platform for UM staff and family members to showcase their talents in front of over a thousand of audiences and bring a joyful evening for the "Rejoice! Dream Chasers' Christmas Party 2019".

為澳大員工及家屬提供一個表演平台於過 千名觀眾面前一展所長,並為「2019年度」 追夢同歡聖誕夜」帶動歡樂氣氛。

★ Targets 招募對象

 UM staff / family member(s) who wish to showcase their talents on the "Rejoice! Dream Chasers' Christmas Party 2019"

希望於「2019年度追夢同歡聖誕夜」中表演才藝之澳大 員工或/及其家屬

 UM staff / family member(s) can do the performance as a group or as solo

員工及其家屬可合作表演,而員工及家屬亦可分別作單獨表演

 The age or the number of performers are not limited 表演者年齡及人數不限



Performance 表演項目

- Talent performance of 3-5 minutes long
 3-5分鐘的才藝表演
- Welcome any type of performance, including but not limited to: musical instrument, singing, recital, dancing, storytelling, magic show, etc. 表演項目及形式不限,包括:樂器演奏、唱歌、朗誦、舞蹈、 講故事、魔術等
- Stage size is around 9 meters long x 5 meters wide 舞台大小約9米長及5米闊
- Performers must bring their own performing instruments or props at the talent show 表演者於表演當天須自備表演用具









Application Requirements

報名所需





一張表演者的相片(需與表演內容相關,如身穿表演服、拿著表演道具等)

Complete the registration form with the required documents uploaded (registration link can be found in the Bulletin Notice)
 填妥報名表並將上述文件或資料上載到報名表中(報名表連結於公告內提供)



Application and Selection Process

招募及甄選流程

 Applicants must complete the registration form and submit the required documents on/before 31/10/2019 參加者須於31/10/2019或之前填妥報名表並交齊所需文件

> The 2019 UM Christmas Party Organizing Committee will do the screening base on their creativity, talent, entertainment, stage manners, etc.

> > 2019年度澳大員工聖誕聯歡籌委會(下述 籌委會)將就表演的創意、才藝、娛樂 性、台風等方面作甄選







The screening result will be announced on 13/11/2019
 甄選結果將會於13/11/2019公佈



 The short-listed performing units will showcase their talents on the "Rejoice! Dream Chasers' Christmas Party 2019" and will receive a prize

入圍之表演單位將會於「2019年度追夢同歡聖誕夜」中表演 才藝,並可得到入圍獎品

There will be an instant voting on the "Rejoice!
 Dream Chasers' Christmas Party 2019" and the three most popular performing units will each receive a grand prize

「2019年度追夢同歡聖誕夜」當晚將舉行現場投票,當中最 受歡迎的三組表演單位更會獲得豐富大獎





Remarks 備註

- Information provided are used for this event only.
 參加者所提供之資料僅用於本活動。
- Profiles and photos provided will be displayed in the event venue. 表演者所提供的簡介及相片將會於活動場內顯示。
- Short-listed performer(s) are not allow to change their performing content without notice. Any proposed changes must be confirmed by the UM Christmas Party Organizing Committee.

入圍之表演者不得擅自更改己遞交的表演項目或內容,所有更改須得到籌委會確認。

 The UM Christmas Party Organizing Committee reserves the right for the final decisions on the details, rules and results of the "Rejoice! Dream Chasers' Christmas Party 2019" Talent Show.

籌委會保留所有「2019年度追夢同歡聖誕夜」才藝秀 大招募的細節、規則及結果之最終決定權。

